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värmecentralerna kommer att utvärderas under avtalsperioden. Panncentralen i Västertorp som 

eldas med pellets kommer fortsatt att hållas i drift.   

 

Styrelsen tackade för informationen. 

§ 18 Övriga frågor 

 

Styrelsen framförde önskemål om att få digitala kopior på de fotografier som tagits för publicering 

i årsredovisningen. Olle Torefeldt lovade att ombesörja detta.  

 

§ 19 Mötets avslutande 

  

Ordföranden förklarade mötet avslutat. 

 

 

Vid protokollet: 
 

 

  

 Björn Lindstaf 

 

 

 

 

Justerat: 
 

 

 

Björn Ljung Kristoffer Hernbäck    

 

 

  


